
LED灯具人体感应调光控制器

产品名称 LED灯具人体感应调光控制器

公司名称 昆山凯斯得电子节能科技有限公司

价格 15.00/件

规格参数 品牌:C-STAR
型号:CSC-LED1.4A

公司地址 中国 江苏 昆山市 昆山市开发区东方路

联系电话 86-51257662911 18112672291

产品详情

品牌 C-STAR 型号 CSC-LED1.4A

厂家供应led灯具人体感应调光控制器，人触摸即可可实现开关灯、线性调明暗光功能，体积超小，pcb
尺寸仅为10*10*5mm左右，现款产品为dc9-14v，电压功率也可根据客户需求定制

csc-led1.4a触摸调光器使用说明

touch dimmer user instruction

csc-led1.4a是一款带记忆功能触摸式调光器，不需要人体直接接触金属，可以彻底消除安全隐患，即使带
手套也可以使用，并且不受天气干燥潮湿人体电阻变化等影响，使用更加方便。没有任何机械部件，不
会磨损，无限寿命，减少后期维护成本。csc-led1.4a is a touch dimmer with memory, people don’t need to
touch metal directly，can eliminate any potential safety risk，can use it even wearing glove，will not be affected by
humidity which will cause people’s body resistance variation，more convenient to use。no mechanical parts, no
wearing out issue， endless life，greatly reduce the maintenance cost。

其感测部分可以放置到任何绝缘层的后面（通常为玻璃或塑料材料,根据不同的材料需对感应部分做针对
性专门设计），很容易制成与周围环境相密封的键盘。the sensor part can be placed behind any insulation
layer (generally like glass or plastic material, we have different specialized designs on the sensor part for different
material)，it’s easy to be made to a completely sealed button with ambient parts. 面板图案随心所欲，按键大小
、形状任意设计，字符、商标、透视窗等任意搭配，外型美观、时尚，不褪色、不变形、经久耐用。从
根本上解决了各种金属面板以及各种机械面板无法达到的效果。其可靠性和美观设计随意性，可以直接
取代现有普通面板（金属键盘、薄膜键盘、导电胶键盘），而且给您的产品倍增活力！the appearance of
panel can be designed to your personal favorite, button size and shape can also be according to your requirements.
any combination of symbol, letter, trademark and window can be selected. nice & fashion look, long life of color
maintenance and anti-deformation.its reliability and aesthetics resolve the issue of which metal panel and other



mechanical panel can’t achieve, can replace the metal button, membrane button and conductive adhesive button,
which will make your products to be more beautiful and robust.

触摸使用说明：csc-led1.4a是一款即可无级调光,又可直接开.关的触摸无级调光器,打开电源灯为关闭模式,
手指要触摸指定的触摸位置,短按0.5秒内手松开灯亮(最高亮度),再触摸按住触摸点超过0.5秒灯光由最亮下
调慢慢变暗,直到你所需亮度手松开即可,再次触摸超过0.5秒灯光由当时的亮度开始上调,直到所需亮度手
松开即可,灯光下调时一直长按灯光会直到关灯,任何时间,任何亮度短按0.5秒内手松开都是on/off功能,此触
摸器带有记忆功能,在不断电的情况下,打开灯时是上次关灯时的亮度,若需改变亮度,按前面的操作方式调
节。touch user instruction：csc-led1.4a is a continuous adjustable dimmer with on/off function. it’s off status when
you open the package. your finger touch the specified area less than half second and move away your finger, the light
will be switched on at maximum output intensity. put your finger on the touch area more than half second, the light
output intensity will decrease slowly and will maintain the light intensity when your finger moves away. put your finger
on the touch area more than half second again, the light output intensity will increase slowly, light will be maintained
when your finger moves away the touch area. if you keep putting your finger on the

touch area when light intensity is decreasing, the light will be switched off. anytime, any light intensity, put your finger
on the touch area less than half second will switch between on and off. this product has memory function, anytime
when your turn on the light, it will be the same light intensity when you switch it off，if power never be cut to this
touch dimmer. ,

 安装时请注意将黄线固定好，黄线不要直接和大面积的金属材料直接连接或长距离穿越金属材料，否
则会影响感应灵敏度。the yellow wire should be well fixed and don’t let this yellow wire directly touch metal
material and go through metal material for a long distance, or it will affect its sensitivity.
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